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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets
forenings styrelsemöte 2000-04- 1 2.

Närvai'ande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Mats Pettersson
Bo Larsson
Anders Hallqvist

samt suppleanterna:

s1.
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande vålkomna och förklarade
mötet öppnat.

s2.
- Föregående mötes protokoll nr. 1-00 godkändes.

s4.
- Kassören Erik Wredling redogjorde för utfallet av verksamhetsåret 1999. Arets
överskott visade sig bli drygt 100,000 kr.
- Den slutliga budgeten för året 2000 presenterades av Erik och med tanke på att
Mälarenergi (Västerås Energi och Vatten) har aviserat höjningar av taxor för både
värme och vatten kommer omslutningen att bli ca 4% eller ca. 75,000 kr högre än
för 1999. Styrelsens förslag är att avgiften för 2:a kvartalet hålls oförändrad på
3500/3460 kr. För de resterande två kvartalen föreslås avgiften till 3800/3760 kr.
- Vad gäller utfallet hittills under året 2000 ligger vi i nivå med budget.

s5.- Arets föreningsstämma är förlagd till torsdagen den 18 maj 2000, kl 19.00 i

Brandthovdaskolans matsal.
- Styrelsen kunde konstatera att valnämndsledamoten Ee$ehlström under året har

S 3. Rapporter
- Ledamoten Anders Hallqvist informerade om det fortsatta arbetet med belys- meddelanden
ning på garageplanen Kantyxgatan/Bärnstensgatan. Man har nu flyttat en av de två
lamporna till den norra änden av garageplanen, med ett gott resultat. Ljusmängden
bedöms tillräcklig för att ge önskad effekt med en armatur på varje kortsida av garage-
planen. Anders berättade att han varit i kontakt med en representant för Mälarengergi.
Denne har meddelat att säkringsnivån ärtillräcklig för att klara den extra belastning som
blir fallet vid installation på alla fyra garageplanerna.
- Magnus informerade att Mälarenergi har inbjudit representanter för grupphusområden
att delta i ett antal informationsträffar om det nybildade företaget Mälarenergi. Erik Wredling
har haft möjlighet att delta. Han kunde dock meddela att det i huvudsak var fråga om
information som Bronsyxan har fått ta del av vid tidigare kundträffar hos föregångaren
Västerås Energi & Vatten.
- Magnus redogjorde för ett brev från ComHem (Telia) där man informerade att det
finns mojlighet att få tillgång till Bredband via Telias kabel-TV-nät. Denna information
får ingå som en del i det paket med information som styrelsen har för avsikt att inför-
skaffa i Bred bandsfrågan.
- Magnus informerade om att han har fått ett positivt svar på sin skrivelse till Västerås
Stad - Teknik & ldrott, angående möjligheten att anlägga en boulebana på gräsytan
bortom cykel- och gångvägen strax söder om Bronsyxans område.
I svaret framgår att kommunen kommer att bekosta och utföra arbetet av banan efter
Maj månad iår.
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avsagt sig sitt uppdrag. Därmed aktiverades styrelsens bemyndigande från stämman
1999-05-27att utse en ny ledamot. Nils Glaveby har accepterat att ingå i valnämnden
och tillträder därför med omgående verkan inför årets stämma.
Följande medlemmar utgör alltså årets valnämnd:
Kjell-Ovar Gustavsson tel 188373, Hans-Olof Persson te|124144, Bernt Nordqvist
Tel 120645 samt Nils Glaveby tel 148235.

- Till styrelsen har endast en motion inkommit från medlemmar.
Snöröin ingsrutinen för garageplanerna.

Motionärerna ifrågasätter värdet av den för senaste säsongen prövade modellför
snörojning, där principen har varit att plogning av garageplanerna skulle ske i sam-
band med att våra "gårdsgatof' rojdes. Man har upplevt att snörojningen påbörjats
vid alltför små snömängder,
Sfyre/sens kommentar Vi behåller avtalet med Vägab med justeringen att rojning endast
skall påbörjas om snödjupet är minst 5 cm.

Sfyrelsen framställer foljande proposition :
Belysning vid garageplanerna.

Styrelsen föreslår att föreningen låter såtta upp två belysningspunkter på alla fyra
garageplanerna i likhet med den provinstallation som redogjorts för istyrelseproto-
koll 1-00 och 2-00.
Den total installationskostnaden för detta beräknas till ca 10,000 kr.

$ 6. lnventering
- Arets besiktning av föreningens inventarier och anläggningar skall utföras lördagen
den 29 April.

s7. Värmesystem
- Erik Wredling tog upp frågan om värmefördelningen mellan husen. Från Rolf Svenman,
Lurblåsargatan 31 har inkommit en skrivelse vad gäller effekten av de ändringar
av värmesystemet som Våsterås Energi och Vatten utfört hos honom under 1997.
Resultatet har varit mycket positivt, med jämnare radiatortemperaturer och bättre tapp-
varmvattentillgång.
Den typ av varmvattenväxlare som varit installerade i våra hus från början kommer
troligtvis inte att finnas tillgängliga på marknaden ien framtid, utan att ersättas med platt-
värmeväxlare med andra krav på vårt värmesystem. Hos sekreterare Peter Haglund har
sedan ett antal år funnits en plattvärmeväxlare installerad. Erfarenheten av denna är
dock mycket negativ, med dåligt utbyte av tappvarmvatten på vintern (ojämn, låg temp.
på tappvattnet). Med tanke på ovanstående gavs Peter i uppdrag att infordra ett antal
anbud på förändring av rördragningen ifastigheten, med kravet att värmesystemet
skall bliacceptabelt.

$9. Nästa möte

Avslutning

Nästa möte bestämdes till den 28 maj.

se.
- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.

Justeras:Västerås 00-04 -12
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